

## BAB V

### KESIMPULAN DAN SARAN

#### A. Kesimpulan

Akhir sekali, mengikut format persoalan penelitian ini, yang dapat dijawab sebagai hasilnya, kesimpulan berikut boleh dibuat.

1. Kepala Madrasah Al-Washliyah Tambung memberikan kepimpinan yang cemerlang dalam memaksimumkan keperluan seminari. kepala madrasah telah berjaya menguruskan sumber yang ada untuk menyesuaikan lapan standard kebangsaan pendidikan Madrasah. Latihan Negeri Bil. 2007 tentang Piawaian Utama/Malaysia. Tiga belas pemimpin, penyelia, pengurus dan motivator mengikut peraturan.
2. Jawatankuasa Madrasah Swasta Al-Washliyah Tambung menjalankan tugas dan fungsinya dengan baik, dan Jawatankuasa Madrasah Swasta Al-Washliyah Tambung berfungsi sebagai perantara antara kerajaan dengan sekolah dan komuniti madrasah, dengan mengambil kira dasar pendidikan yang diamalkan oleh sekolah agama. Penjadualan dan pelaksanaan yaitu

Memberi sokongan yang sewajarnya dalam bentuk dana, idea dan kakitangan untuk menjalankan latihan di madrasah dan membina ketelusan dan akauntabiliti dalam pelaksanaan dan penghasilan latihan di madrasah.

3. Kepala madrasah dan Kepala panitia Madrasah Al-Washliyah juga merupakan Kepala madrasah, panitia madrasah, guru dan kakitangan. Madrasah itu sendiri dijalankan. Semua kandungan. Untuk meningkatkan kualitas dan kualitas madrasah secara beransur-ansur, perlu dilihat dan diberi perhatian kepada keupayaan guru untuk belajar, dan juga mempengaruhi kebolehan pelajar. Ia juga boleh menjadikan pembelajaran inovatif dan menarik. keupayaan pelajar Madrasah Swasta Al-Washliyyah Tambung bersaing dengan sekolah ternama di kota Medan;

#### **B. Saran**

Adapun saran berikut boleh disampaikan daripada hasil penelitian ini.

4. Kepala Madrasah Al-Washliyah Tambung mengembangkan lagi kemahiran dan kebolehannya dalam memenuhi tugas dan tanggungjawab serta memajukan proses pembelajaran seminari melalui inovasi terkini, di mana kemahiran dikembangkan untuk menjadi guru yang lebih baik dan staf lain diberikan kepada .  
kualitas pendidikan.

5. Pihak pengurusan Madrasah Swasta Al-Washliyah Tembung terus meningkatkan peranan dan tanggungjawab mereka sebagai pengurus kewangan institusi dan bertindak sebagai perantara antara masyarakat dan madrasah untuk berkhidmat kepada masyarakat dengan sebaik mungkin. Guru dan guru menyediakan alat pembelajaran sebaik mungkin untuk menambah baik dan melaksanakan pembelajaran yang berkesan, cekap, kreatif

